
 Västanfjärds byaråd   

Protokoll fört vid Västanfjärds byaråds årsmöte torsdagen den 25.4 2024 
kl.18.00 i Vårdkasen. 
Närvarande: Max Andersson, Helga Rajala, Kaj Haga, Bo Vilander, Tom 
Holmén, Viviann Rehnström, Runa Heino, Sanna Lundell, Gunnevi 
Vesterlund, Leif Vesterlund, Marjatta Karikoski och Mats Nurmio 

Ordförande Max Andersson hälsade alla välkomna 

§1. Öppnande av mötet. Ordförande öppnande årsmötet kl. 18.00. 

§2. Val av mötesfunktionärer. Till mötesordförande valdes Max Andersson 
och till viceordförande valdes Runa Heino. Helga Rajala valdes till 
sekreterare och Viviann Rehnström och Tom Holmén valdes till 
protokolljusterare och vid behov som rösträknare. 

§3. Konstaterande av mötets laglighet. (annons i ABL 11.4) Mötet är lagligt 
sammankallat och beslutfört. 

§4. Godkännande av mötets föredragningslista. Föredragningslistan 
godkändes. 

§5. Genomgång av bokslutet, (balans och resultaträkning), Kaj Haga 
redogjorde för Byarådets ekonomi. Genomgång av årsberättelsen. 
Gunnevi Vesterholm redogjorde för årsberättelsen. Genomgång av 
revisorernas/verksamhetsgranskarnas utlåtande. Tom Holmén bekräftade 
att allt är gjort på rätt sätt. 

§6. Beslut om fastställande av bokslutet och beviljande av 
ansvarsfrihet till styrelsen. Runa Heino övertog ordförandeskapet och 
föreslog ansvarsfrihet för styrelsen och andra ansvarsskyldiga, vilket 
beviljades. 

§7. Fastställandet av verksamhetsplanen och budgeten för år 2024. 
Mötesordförande Max Andersson redogjorde för verksamheten. Påpekades 
att den nya simstranden heter Nivelax simstrand. Verksamhetsplanen 
kompletterades med Sommarfesten den 29 juni.  



Budgetförslaget redogjordes av Kaj Haga. Fastslogs att anslutnings- och 
medlemsavgifternas storlek fortsättningsvis är 10 euro.  

§8. Val av styrelsens ordförande och övriga styrelsemedlemmar samt 
suppleanter,i stället för dem som är i tur att avgå. Till ny ordförande 
valdes Mats Nurmio. Det blev återval för ordinariemedlemmarna Bo 
Vilander och Kaj Haga. Som ny ordinariemedlem valdes Max Andersson. 
Suppleanten Veronika Mattsson-Korpak återvaldes. 

§9. Val av en revisor/verksamhetsgranskare eller två 
revisorer/verksamhetsgranskare och hans/deras suppleanter. Tom 
Holmén återvaldes som verksamhetsgranskare och Kenneth Ahlqvist 
återvaldes som suppleant. 

§10. Övriga ärenden Avgående ordförande Max Andersson avtackades av 
Gunnevi Vesterlund 

§11. Årsmötet avslutas . Klockan 19.05 avslutades mötet. 

§12. Kaffeservering. Gunnevi hade ordnat med kaffe och te samt goda 
smörgåstårtor, bulla, drömtårta och kex. 

§13. Allmän info och diskussion om byarådets verksamhet 
Helga visade Citynomadi, som kan börja användas så fort alla texter blivit 
översatta till finska.  
Diskussion om nya naturstigen som planeras från Östanå till Kobböle 
vattenkvarn och kanske vidare till Stusgruvorna. Projektet väntar på 
finansiering. 
 

 

________________________________    ____________________________________ 

Ordförande Max Andersson                  Sekreterare Helga Rajala 
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Protokolljusterare Viviann Rehnström  Protokolljusterare Tom Holmén 

 


